
 

ЗАСІДАННЯ КАФЕДРИ 

   13.00 9.09.22р. 
 

Питання дня 

1. Щодо ходу навчального процесу (доп. Захлевська Т.В.) 

2. Про посилення трудової та виконавчої дисципліни (доп. Струк Б.І.) 

3. Про забезпечення належного рівня пожежної безпеки у спортивному комплексі. 

Про призначення відповідальних осіб  за стан охорони праці в приміщеннях 

кафедри (доп. Сергєєва Т.П.) 

 

4. Затвердження плану проведення 2 дня XV Всеукраїнської науково-практичної 

конференції студентів «Проблеми формування здорового способу життя у молоді» 

- «Активний відпочинок-це здорово!»   

5. Щодо дотримання правил респіраторної гігієни та проведення інструктажу по 

COVID-19 (доп. Струк Б.І.) 

6. Щодо підписки на газету «Технолог». 

7.  Щодо рішень Вченої Ради. 

 

 

 

 

 

Зав. кафедри фізичної  

культури та спорту              ПІДПИСАНО                       Богдан СТРУК  

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

                   Протокол №2 

                            засідання кафедри фізичної культури і спорту 

                                                    від 09.09.2022р. 

 

 Голова -  зав. кафедри  Струк Б.І. 

     Секретар - лаборант Федорченко О.Р. 

 Присутні:  Доц. Халайджі С.В.,ст.  викладач Гончарук В.В.,  ст.  викладач 

Волкова Т.В., ст. викладач Павлюк О.В., ст. викладач Сергєєва Т.П., ст. викладач 

Болтоматіс Д.В., ст. викладач Захлевська Т.В., ст. викладач  Цапенко Л.М., ст. викладач  

Яготін Р.С., ст. викладач  Лаговська Н.Г., викладач Павлова Н.В. 

 

         Питання дня: 

1.Щодо ходу навчального процесу (доп. Захлевська Т.В.) 

Слухали:доповіла Захлевська Т.В.  про хід навчального процесу та відвідування 

здобувачами вищої освіти ІІ курсів  навчальних занять. 

Ухвалили:інформацію прийняти до відома. Посилити контроль за відвідуванням 

занять студентами, залучати старост та кураторів груп. 

 

2.Про посилення трудової та виконавчої дисципліни (доп. Струк Б.І.) 

Слухали:доповів  Струк Б.І.про необхідність посилення трудової та виконавчої 

дисципліни. 

Ухвалили:інформацію прийняти до відома. 

 

3. Про забезпечення належного рівня пожежної безпеки у спортивному комплексі. 

Про призначення відповідальних осіб  за стан охорони праці в приміщеннях кафедри 

(доп. Сергєєва Т.П.) 

Слухали:доповіла Сергєєва Т.П. про необхідність забезпечення належного рівня 

пожежної безпеки у спортивному комплексі. Призначила відповідальних осіб  за стан 

охорони праці в приміщеннях кафедри. Перевірила знання дій викладачів згідно 

інструкції в разі пожежної безпеки. 

 Доповіли Лаговська Н.Г., Яготін Р.С. про заходи з проведення тренування по 

евакуації в підрозділах ОНТУ. 

Ухвалили:інформацію прийняти до відома. Відповідальним особам  за стан 

охорони праці в приміщеннях кафедри посилити контроль. 
  

4. Щодо затвердження плану проведення 2 дня XV Всеукраїнської н.-п. конференції 

студентів «Проблеми формування здорового способу життя у молоді» - «Активний 

відпочинок-це здорово!»   

Слухали: Лаговська Н.Г. запропонувала спортивні заходи 2 дня XV Всеукраїнської 

н.-п. конференції студентів - «Активний відпочинок-це здорово!» проводити на території 

навчально-оздоровчого спортивного комплексу.   

 Гончарук В.В. запропонував провести розминку на початку змагань  та  підготувати 

для учасників спортивних змагань 6 станцій.  

 Ухвалили:затвердити план проведення 2 дня XV Всеукраїнської н.-п. конференції 

студентів - «Активний відпочинок-це здорово!».Призначити відповідальним за 

організацію станцій-Лаговську Н.Г., за забезпечення спорт. Інвентарем- Гончарука В.В. 

Спортивний захід розпочати на території НОСК о 15.00. 

У випадку сигналу «Повітряна тривога!» всіх учасників змагань разом з викладачами 

відвести до укриття за адресою:Канатна 122.Відповідальною призначити Сергєєву Т.П. 

 



5.Щодо дотримання правил респіраторної гігієни та проведення інструктажу по 

COVID-19 (доп. Струк Б.І.) 

Слухали:зав. кафедри Струк Б.І. провів інструктаж з СОVID-19, доповів про 

дотримання правил респіраторної гігієни та протиепідемічних заходів, щодо запобігання 

поширення гострої респіраторної хвороби з працівниками та здобувачами освіти. 

Повідомив про можливість зробити бустерне щеплення в ОНТУ.   

Ухвалили:інформацію прийняти до відома. 

 

6.Щодо підписки на газету «Технолог». 

Слухали:доповіла Сергєєва Т.П. про необхідність проведення підписки на газету 

«Технолог». 

Ухвалили:Оформити підписку на газету «Технолог» на випускників спортивних 

шкіл з метою профорієнтаційної роботи. 

 

7. Щодо рішень Вченої Ради. 

 Слухали:Доповіла Сергєєва Т.П. про рішення Вченої Ради. 

 Ухвалили:інформацію прийняти до відома. 

 
 

 

 

Зав. кафедри ФК та С         ПІДПИСАНО Богдан СТРУК  

                  

                                                      

Секретар                           ПІДПИСАНО            Олександра ФЕДОРЧЕНКО 
 


